
   

 

Dokumenttyp: Styrelsemöte Informationsnivå: 

Styrelse,Sektionsansvariga,projektgrupp 

Datum: 2024-10-23 Tid: 17:00-19:00  Plats: Klubbstugan och via länk 

   

Styrelesmöte 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Karolin Emanuelsson, Andreas 

Broström, Fredric Skarenberg, Mats Svensson och Jerry Skoglund  

Via länk: Johan Lindqvist 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av sekreterare och justerare 
Sekreterare Karolin Emanuelsson och justerare Andreas Broström 

 
3. Godkännande av agendan 

Godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelse 
I. Projekt mountainbike  

- Arbetet fortsätter att rulla på, dock kan det dra över tidsplanen ett par veckor, men inget 
visar nu på att invigningsdatumet blir lidandes 

 
II. Säker förening 

- I vår behöver vi ha en styrelsehelg där vi går igenom och uppdaterar våra stadgar och 
policyer 

 
III. Kläder till försäljning 

- Inget nytt 
 

IV. Braås GoIF 100 år 
- Sonny har tagit fram ett förslag på organisation, aktiviteter, marknadsföring med mera. 
Förslaget är att vi delar upp aktiviteter på ett par dagar nästa år då det är mycket att 
samordna och risken är att vi inte kommer hinna med alla aktiviteter på en och samma 
dag.  
Preliminärt datum för en av dagarna är den 6 juni. 
 

V. Sammarbete Craft 
- Sonny har haft kontakt med Craft som en sammarbetspartner. Craft finns idag som 
märke att välja på genom vår klädleverantör. Beslut tas om vi ska byta märke innan vi 
beställer nästa omgång av kläder. 



   

 

 
 
 

VI. Lions 
-Vi har haft ett möte med Lions där vi har diskuterat ett samarbete och bidrag. Till en 
början kan det vara bra att ta kontakt med skolan för att få idéer på hjälpmedel och 
aktiviteter som de ser att barn med funktionsnedsättning behöver för att få en mer aktiv 
fritid. Det kan vara ex specialanpassade cyklar.  

    
 

6. Ekonomi 
  

I. Ekonomisk redovisning 
- Inget nytt 

 
II. Bingolottos julkalendrar 

- Försäljningen går bra. Om det är någon som har kalendrar kvar och behöver hjälp av 
försäljningen så är det bara att säga till så hjälps vi åt. 

 
III. Övrigt 

- Inget nytt 
 

7. Innebandysektionen 
 

I. Sektionsinformation 
- De stora tjejerna har spelat sina 2 första seriematcher. De ska ska till anmäla sig till Fair 
Play Cup som äger rum till våren. 
 
- De mindre tjejerna har varit ca 8 st som tränar. Vi hoppas att det kommer ännu fler som             
vill börja    
 

8. Fotbollssektionen 
I. Sektionsinformation 

- Jullovsturneringen kommer anordnas den 28 december i idrottshallen  
 
 

9. Sponsring 
I.  Bilda en sponsorgrupp 

- En grupp är skapad och kallelse för möte är utskickat 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

 

10. Cykelsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Det var minst 20 barn på träningslägret som var mycket lyckat. Sista träningen för 
säsongen sker v 44. 

 
 - Eftersom det börjat så många barn behöver vi dela upp gruppen i 3 grupper. Det innebär 
att det behövs fler föräldrar som ställer upp som ledare. Detta kommer tas upp på nästa 
föräldrarmötet. 
 
 - På föräldrarmötet kommer det även efterfrågas om vad som varit bra/mindre bra under 
säsongen och vilka förädringar som vi kan ta med oss till nästa säsong.  

 
 - Det har varit mycket uppskattat att vi har kunnat låna ut cyklar till de som behöver. 
 
 - En idé som kommit upp är att skapa en intern köp-och sälj-sida. 
 
 - Det har visats ett intresse för en seniorgrupp för pumptrackbanan. 
 
 - Ett möjligt samarbete med Bengtssons i Korsberga diskuteras. 

 
 

11. Racketsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Vi har märkt att det uppkommit mossa på våra padelbanor. Redskap för att kunna ta bort 
detta och underhålla banorna mer frekvent kommer att tas med i budgetförslaget för 
nästa år. 
 

12. Anläggning (ar) 
I. Sektionsinformation 

-Vi tar med asfaltering av aktivitetsparken i budgetförslaget för nästa år. 
-Jerry kollar upp om man kan lägga till besöksadress på hemsidan. 
 
 

13. Aktiviteter 
I. Arbetsdag 

-Bra uppslutning och mycket blev gjort. 
 

 
14. Övriga frågor  

-Andreas pratar med PRO om de skulle kunna fortsätta med ett städchema fram till jul. 
-Det har skrivits en lista på vad som behövs köpas in till köket. Fredric S ansvarar för inköp 
ev detta. 
-Vi behöver få in personer som ingår i de olika sektionerna så den anvarige kan få hjälp 
med att bolla idéer osv. 
-Vi behöver få till en hemsida för hela aktivitetsparken, där alla aktiviteter vi har 
presenteras. Johan S pratar med Sweden Zipline för att se hur de har gått tillväga med sin 
hemsida. 



   

 

 
 
Beslut: 
- Inga besluts togs 
 
Mötets avslutande: Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat 
intresse 
 
 
 
 
 
Sekreterare för mötet                                                               Justerare  
 
……………………………………………………………     …………………………………………………………  
Karolin Emanuelsson                                                  Andreas Broström 
 
 
Ordförande 
 
……………………………………………………………  
Johan Schwab 


